

繳付學費享額外 2.5%信用卡免找數簽賬額

由 2024 年 5 月 1 日至 2025 年 3 月 31 日 (包括首尾兩天)，ICBC 聯合出版信用卡持卡人經 ICBC 手機銀行或網上銀行繳交指定學校之學費，可享額外 2.5%信用卡免找數簽賬額：

優惠期	優惠
階段 1: 2024 年 5 月 1 日至 2024 年 9 月 30 日 階段 2: 2024 年 10 月 1 日至 2025 年 3 月 31 日	優惠期內以 ICBC 聯合出版信用卡經 ICBC 手機銀行或網上銀行繳交指定學校之學費，即可享額外 2.5%信用卡免找數簽賬額 每階段每位持卡人最高可享港幣 250 元優惠回贈，兩階段最高可享共港幣 500 元優惠回贈

優惠條款及細則：

- 優惠期由 2024 年 5 月 1 日至 2025 年 3 月 31 日 (包括首尾兩天) (「優惠期」)，並分以下 2 個階段進行(「階段」):
 - 階段 1:** 2024 年 5 月 1 日至 2024 年 9 月 30 日 (包括首尾兩天)；
 - 階段 2:** 2024 年 10 月 1 日至 2025 年 3 月 31 日 (包括首尾兩天)。
- 持卡人於優惠期內以 ICBC 聯合出版信用卡經 ICBC 手機銀行或網上銀行繳交港幣 1,000 元或以上指定學校之學費，可享額外 2.5%信用卡免找數簽賬額 (「優惠回贈」)；每階段每位持卡人最高可享港幣 250 元優惠回贈，兩階段最高可享共港幣 500 元優惠回贈。
- 指定學校為於 ICBC 手機銀行或 ICBC 網上銀行之繳費功能可繳交學校學費之學校。
- 相關優惠回贈將於下列期間存入相關信用卡戶口：

交易誌賬日期	優惠回贈月份
階段 1: 2024 年 5 月 1 日至 2024 年 9 月 30 日	2024 年 11 月內
階段 2: 2024 年 10 月 1 日至 2025 年 3 月 31 日	2025 年 5 月內
- 優惠回贈只適用於 ICBC 聯合出版信用卡主卡持卡人。
- 持卡人如有任何舞弊或欺詐成分，本行即會取消該持卡人獲取優惠回贈之資格。本行保留權利於有關信用卡戶扣除持卡人於本推廣獲享的優惠回贈而不另行通知。
- 優惠回贈名額只限 1,000 位信用卡主卡持卡人並將以先到先得形式送出並額滿即止。本行保留權利可隨時更改本條款及細則及/ 或終止推廣。本行恕不承擔任何有關更改或終止的責任。
- 如有任何爭議，銀行保留最終決定權。
- 並非本條款及細則任何一方的任何人士或實體，將不會擁有於合約(第三者權利)條例(香港特別行政區法例的第 623 章)下強制執行本條款及細則任何部分的權利。
- 條款及細則的中英文文本如有歧異，概以中文本為準。

提示:

借定唔借? 還得到先好借!

數碼 KEY 睇緊啲, 撇 LINK 前要三思!

搵工搵錢勿貪快, 借賣戶口踩過界。

「中國工商銀行(亞洲)」或「銀行」乃中國工商銀行(亞洲)有限公司之簡稱。

Pay tuition fees to enjoy extra 2.5% free credit card spending limit

From 1 May 2024 to 31 March 2025 (both days inclusive), ICBC SUP Cardholder pay tuition fees for designated school through ICBC Mobile Banking or Online Banking will enjoy extra 2.5% free credit card spending limit :

Promotion period	Offer
<p><u>Phrase 1:</u> From 1 May 2024 to 30 September 2024</p> <p><u>Phrase 2:</u> From 1 October 2024 to 30 March 2025</p>	<p>Within promotion period ICBC SUP cardholder who use the ICBC SUP Credit Card to pay tuition fees for designated school through ICBC Mobile Banking or Online Banking will enjoy extra 2.5% free credit card spending limit.</p> <p>Cardholder will enjoy maximum of HK\$250 Rebate Offer in each phrase and maximum of HK\$500 Rebate Offer for all 2 phrase in total.</p>

Offer Terms and conditions :

- The promotion period runs from May 1, 2024 to March 31, 2025 (both dates inclusive) (the "Promotion Period"), and is divided into the following 2 phases ("Phases"):
 - Phase 1:** From May 1, 2024 to September 30, 2024 (both days inclusive);
 - Phase 2:** from October 1, 2024 to March 31, 2025 (both days inclusive).
- ICBC SUP Credit Card principal cardholders who use the ICBC SUP Credit Card to pay tuition fees for designated school which over HK\$1,000 or above through ICBC Mobile Banking or Online Banking will enjoy 2.5% free credit card spending limit ("Rebate Offer"). Cardholder will enjoy maximum of HK\$250 Rebate Offer in each phrase and maximum of HK\$500 Rebate Offer for all 2 phrases in total.
- Designated school means those schools which can be paid tuition fee through Bill Payment function of ICBC Mobile Banking / ICBC Online Banking.
- The relevant Rebate Offer will be credited to the related credit card account during the following period:

Promotion period	Rebate period
Phase 1: 1 May 2024 to 30 September 2024	November 2024
Phase 2: 1 October 2024 to 31 March 2025	May 2025

- The Rebate Offer is applicable to principal cardholders of ICBC SUP Credit cards only.
- If cardholder commits any fraudulence or abusing of the above transactions, the Bank will disqualify the cardholder from receiving Rebate Offer. The Bank reserves the right to deduct the preferential rebates enjoyed by cardholders in this promotion from the relevant credit card account without prior notice.
- The Rebate Offer is subject to a quota of 1,000 principal cardholders and is provided on a first-come first-served basis and is subject to available quota. The Bank reserves the right to vary these terms and conditions and/or terminate the promotion at any time. The Bank does not assume any liability for changes or termination.
- In case of any dispute, the Bank reserves the right of final decision and shall be final.
- Any person or entity that is not a party to these terms and conditions shall have no rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance (Cap. 623 of the laws of the Hong Kong Special Administrative Region) to enforce any part of these terms and conditions.
- In case of any inconsistency between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.

Reminders:

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!
Protect your Personal Digital Keys; Beware of Fraudulent Links!
Don't be tempted by quick money. Don't sell your account.

"ICBC (Asia)" or "The Bank" is the abbreviation of Industrial and Commercial Bank of China (Asia) Limited.